
 

Zápis ze 3. schůze Výboru Matfyz Alumni, z.s. za přítomnosti členů Kontrolní 

komise Spolku  

 
Schůzi svolala emailem N. Žaludová.  

Předsedající: N. Žaludová  

Zapisovatel: N. Žaludová 

Místo konání: zasedací místnost v suterénu, Matematicko-fyzikální fakulta Univerzity Karlovy, Ke 

Karlovu 3, Praha 2, 121 16  

Datum a čas: 28. 6. 2016 od 14.00  

Přítomní členové Výboru (jména jsou uváděna bez titulů): H. Nyklová (místopředsedkyně), V. 

Kopecká (tajemník), N. Žaludová (hospodář), K. Diviš, O. Vostal  

Přítomní členové Kontrolní komise: M. Vlach.  

Omluveni: Z. Němeček, M. Vyšinka, T. Jirotka, M. Frost  

Host: K. Šolcová 

 

Schůze byla zahájena ve 14.20. 

 

Seznámení s programem schůze: 

1) Informace o aktuálním stavu bankovního účtu Spolku  

2) Informace o spolupráci Matfyz Alumni - Asociace malých debrujárů České republiky 

3) Činnost Spolku 

4) Smlouva o spolupráci MFF UK a Matfyz Alumni 

5) Smlouva o spolupráci mezi Alumni UK a Matfyz Alumni 

6) Různé 

 

1) Informace o aktuálním stavu bankovního účtu Spolku  
N. Žaludová informovala o stavu účtu spolku -  35 483,88 Kč a dala k nahlédnutí výpis. 

 

2) Informace o spolupráci Matfyz Alumni - Asociace malých debrujárů České republiky (dále 

jen Asociace) 

M. Vlach vysvětlil historii Poháru vědy a informoval, že Z. Drozd a Z. Němeček měli před několika 

dny schůzku, kde si několik věcí ujasnili. Dle neověřených informací pravděpodobně bude žádost o 

spolupráci spolku na akci Pohár vědy stažena, protože grant podala Asociace malých debrujárů. 

 

3) Činnost spolku 

K. Šolcová přednesla návrh o lepší spolupráci s fakultními školami. Spolek by měl nabízet slevu do 

U3V (nehlasovalo se, sleva na U3V již je v benefitech). K. Diviš přednesl návrh, že by se mohlo 

pořádat setkávání absolventů s firmami, uspořádání workshopu 1-2/rok. První rok by byl vstup 

zdarma. K. Diviš a K. Šolcová sestaví seznam potencionálních lidí z businessu, které by oslovili 

v rámci pořádání workshopu.  

O. Vostal se zeptal na mentoring. Diskutovalo se o možnosti oslovení členů spolku, zda by byli 

ochotni poskytnout svůj čas pro potřeby studentů (různé rady apod.) 

Probíral se návrh uspořádání Setkání Spolku v refektáři v říjnu. K. Šolcová zjistí volné termíny 

v refektáři (viz. pozn. na konci zápisu) Program by byl následující – zahájení předsedou v 18.00, 

informace o Svatováclavské rotundě, prohlídka rotundy a networking. 

N. Žaludová přednesla návrh na prohlídky budov MFF UK při příležitosti setkávání absolventů. 

Diskutovalo se šíření informací pomocí sociálních sítí. Zatím ale nejsme schopni zajistit informace na 

LinkedInu (není, kdo by dělal správce a není obsah). K. Diviš navrhl, aby se profil na LinkedInu 

spustil s první společenskou akcí. 

Nehlasovalo se. 

Návrh uspořádání Členské schůze na jaře 2017. Pozvánku poslat i studentům, kteří mají dokončené 

bakalářské vzdělání na MFF.  

 



4) Smlouva o spolupráci MFF UK a Matfyz Alumni 

Novou smlouvou by se měla ukončit provizorní smlouva. K. Šolcová připraví body smlouvy (může 

být i Memorandum o spolupráci), mj. zde bude řešen i závázek týkající se spolupráce s Alumni UK 

(viz bod 5). 

 

5) Smlouva o spolupráci mezi Alumni UK a Matfyz Alumni 

M. Vlach čeká na návrh ze strany spolku, který společně s panem děkanem přednese pror. prof. 

Rovné. Řešil se technický problém –Alumni UK chce, aby lidé, kteří si prostřednictvím Matfyz 

Alumni požádají o kartičku Alumni UK, byli prokazatelnými absolventy MFF UK (musí být nějakým 

způsobem ověřeno). Z těchto důvodů se budou muset doprogramovat odpovídající formuláře. V. 

Kopecká se během července sejde s M. Mockovou (programátorka) a udělají návrh, který předloží 

v testovací podobě na začátku srpna. 

 

6) N. Žaludová napíše výroční zprávu za rok 2015. 

 

Pozn.: K Šolcová zjistila volné termíny v refektáři – 17., 19. - 21.10 od 18.00 
 

Schůze byla ukončena v 16:15.  

Zapsala: N. Žaludová 28. 6. 2016 


